
Številka: IO – 8 – 2015 

Zapisnik odprte seje Izvršnega odbora KŠP 

 
Zaporedna številka seje:  8 
Datum seje:                        04.06.2015 
Kraj seje:                             Sejna soba PZS, Dvorakova 9, 1000 Ljubljana  
Pričetek:                              18:00   
 
Prisotni:                 Albin Simonič, Aleš Pirc, Jurij Ravnik, Lorin Möscha, Matej Planko, Miha 
     Golob, Miha Habjan,Štefan Wraber, Tomo Česen 
 
 
Dnevni red: 

1. Sklad slovenskih plezališč 
2. Razno 

 
 
Seja je bila sklicana na podlagi sklepa Zbora KŠP dne 14.5.2015, da KŠP prične z aktivnostmi za 
ustanovitev trajnega sklada za zbiranje sredstev, ki bodo namensko porabljena za vzdrževanje 
obstoječih in izgradnjo novih plezališč v Sloveniji. Na odprto sejo so bili povabljeni posamezniki, ki so 
neposredno ali posredno izrazili voljo za sodelovanje v projektu. 
 
 
Na seji smo se soočili  z dvema osnovnima pristopoma k zbiranju sredstev za sklad: 

- prostovoljni prispevki  
- neprostovoljni prispevki 

Lorin Möscha je predstavil gradivo svojega celovitega predloga z natančno opredeljenimi viri in višino 
sistemskega financiranja sklada z neprostovoljnimi prispevki ( startnine, vstopnine, kotizacije, 
članarine ).   

Štefan Wraber je zagovarjal zbiranje prostovoljnih prispevkov, verjame, da je zavest plezalnih 
rekreativcev, ki predstavljajo največjo populacijo uporabnikov plezališč, na dovolj visokem nivoju, da 
bodo prispevali v sklad. Potrebno je izvesti sodobno marketinško kampanijo preko spletnih omrežij in 
namenske spletne aplikacije. 

Jurij Ravnik: potrebno je ustvariti blagovno znamko Sklada plezališč, s katero se bodo plezalci 
poistovetili. Za prispevek naj donator prejme npr. majico, nalepko, kapo, ipd. 

Albin Simonič: Za vsakoletno kvalitetno vzdrževanje plezališč je potrebno zbrati okrog 15.000 EUR na 
leto. Matej Planko je zagotovil, da bo PZS v sklad letno prispevala med 2 in 3 tisoč EUR. Bo pa 
potrebno s pravilnikom in učinkovitim nadzorom nad upravljanjem zagotoviti največjo možno 
preglednost. 

V razpravi smo ugotovili, da je neprostovoljno prispevanje nepopularen, vendar siguren vir 
financiranja, prostovoljno prispevanje pa veliko bolj popularno in sprejemljivo, vendar po dosedanjih 
izkušnjah negotovo ( akcija 'kupi klin' ni obrodila sadov ).  

 

 



Po enournem soočanju mnenj prisotnih smo sprejeli 2 sklepa: 

1. Sklep: Sklad bo na začetku svojega delovanja temeljil na prostovoljnih prispevkih, od 
neprostovoljnih pa se bo financiral le iz programov usposabljanja, ki so povezana z uporabo 
plezališč: Izpiti za športne plezalce, seminar in izpit za IŠP1,  vaditelje in trenerje. 
 

2. Sklep: Imenuje se strokovna komisija ( delovno telo KŠP)  v sestavi Štefan Wraber, Jurij 
Ravnik, Miha Golob in še en strokovnjak za področje marketinga ( ime sporoči Štefan 
Wraber), ki bo izdelala  projektni načrt za marketinško kampanijo in izdelavo blagovne 
znamke Varna plezališča Slovenije. Strokovno komisijo bo vodil Štefan Wraber, ki bo do 
30.6.2015 na odprti seji IO KŠP predstavila konkretni načrt za zbiranje sredstev sklada 
slovenskih plezališč. 

 

Seja se je končala ob 20. uri 

Zapisal: Aleš Pirc 


